機場快綫「快到彈起」網上挑戰條款及細則

機場快綫「快到彈起」網上挑戰(下稱「遊戲」)由香港鐵路有限公司(下稱「港鐵」)主辦,任何人士皆可參與本遊戲,本遊戲的所有參加者(下稱「參加者」或「閣下」)的登記、參與及/或持續參與本遊戲即代表閣下同意並遵守以下條款與細則,以及活動網站或港鐵官網(URL)上公佈的所有規則、規定、指示及常見問題解答(FAQ)(統稱為「條款與細則」)。

遊戲推廣期

1. 本遊戲之推廣活動期為 2026 年 1 月 2 日上午 9 時正至 2026 年 3 月 1 日晚上 11 時 59 分(下稱「推廣期」)。

資格

- 2. 任何人士需要在遊戲網頁登入其 Google 帳號方可參加遊戲及獲得遊戲獎品。
- 3. 本遊戲僅支援智能手機遊玩,並不支援其他任何裝置,如電腦。
- 4. 参加者在遊戲網頁登入即表示同意 Google 方的個人資料收集及私隱條例。
- 5. 每位參加者僅可使用一個 Google 帳戶登入遊戲·一經發現盜用或 / 及濫用 Google 帳戶的情況·港鐵保留終止該參加者的遊戲或 / 及得獎資格的權利。
- 6. 參加者須為 MTR Mobile 應用程式的會員方可兌換 MTR 分推廣代碼。
- 7. 已於遊戲網頁登入 Google 帳號的參加者可重複遊玩。

獎品

- 8. 參加者於本遊戲中達成特定紀錄,即可獲得相應獎勵。
- 9. 獎品內容:

大獎 - 機場快綫來回車票半價優惠 (每日最多派發 75 份)

二獎 - 機場快綫來回車票七折優惠 (每日最多派發 750 份)

每日之參與獎勵 - 20 MTR 分

- 10. 成功達成目標紀錄【24:00】之參加者·將可獲得大獎「機場快綫來回車票半價優惠」·以電子優惠券的形式派發至參加者的遊戲網頁內的【我的獎賞】頁面。於遊戲推廣期內·每位參加者僅可贏取此大獎一次。
- 11. 成功達成目標紀錄介乎【23:00】至【25:00】之間(惟【24:00】除外),則可獲得二獎「機場快綫來回車票七折優惠」,以電子優惠券的形式派發至參加者的遊戲網頁內的【我的獎賞】頁面。於遊戲推廣期內,每位參加者僅可贏取二獎一次。若大獎「機場快綫來回車票半價優惠」的每日派發名額已滿,當日後續成功達成目標紀錄【24:00】之參加者,將改為獲得二獎「機場快綫來回車票七折優惠」。
- 12. 若參加者達成之成績介乎【23:00】至【25:00】之間,則可領取每日之參與獎勵 20 MTR 分,以推廣代碼的形式派發至參加者的遊戲網頁內的【我的獎賞】頁面。 於推廣期內,每位參加者每天只限領取一次。請小心保管推廣代碼,不設補領。
- 13. 於推廣期期間派發的獎品有效期則為即日至 2026 年 3 月 31 日 · 逾時換領將不獲補發。MTR 分的推廣代碼不可轉讓或退換、不可兌換現金或換取其他禮品。於本遊戲領取的 MTR 分須受 MTR 分推廣條款及細則約束:https://www.mtr.com.hk/ch/customer/main/mtr-mobile-terms-and-conditions.html#03。
- 14. 所有獎品於推廣期內每日派送數量有限,派發方式為先贏先得,送完即止。獎品數量會於推廣期內每日的上午九時重新補充,並以本遊戲的伺服器的時間為準。

遊戲中斷和爭議

- 15. 如有任何因電話、網絡的通訊、系統或技術故障、中斷、延遲或其他問題所造成的損失,港鐵概不負責。
- 16. 如有任何爭議,均以港鐵的系統時間記錄為準。
- 17. 本遊戲將會牽涉流動網絡數據流量,參加者的流動網絡供應商可能會就參加者的數據傳輸用量收取費用。有關詳情,參加者需向流動電話網絡供應商查詢,港鐵不會就有關費用承擔任何責任。

欺詐和遵守規定

18. 任何有關參加本遊戲的懷疑或證實的詐騙個案,及/或兌換獎品的懷疑或證實的詐騙個案,港鐵保留取消涉嫌詐騙、欺詐行為及/或不遵守本條款和細則的參加者資格的權利。

獎品限制

- 19. 獎品不得轉讓、更改、退換或兌換現金。
- 20. 遺失、損壞或被盜竊的獎品將不會重新發放。

最終決定和爭議

- 21. 在最大限度的法律許可範圍內,港鐵概不就任何因為參與本遊戲或與其相關所引起 之任何直接或間接的損失或損壞(包括任何連帶、特別或懲罰性損害)承擔責任。
- 22. 港鐵保留隨時修改或終止本遊戲(或其中任何部分)及/或修訂本條款 與細則的權利,毋須事先另行通知。如有任何爭議,港鐵保留最終決定權。
- 23. 本條款與細則須受中華人民共和國香港特別行政區法律管轄,並按香港法律闡釋。 就本條款與細則及/或本活動引起或與之相關的任何爭議,閣下同意不可撤銷地接 受香港法院的專屬管轄權所管轄。
- 24. 《合約(第三者權利)條例》並不適用於本條款與細則。
- 25. 如對遊戲獎品有任何爭議,港鐵保留最終決定權。
- 26. 如果英文和中文版本的條款和細則存在任何差異,應以英文版本為準。

個人資料收集聲明

參加者所提供的個人資料,包括 Google 帳號,僅用於核實其身份 / 作為內部紀錄及回應 其查詢。如得獎者未能提供所需的個人資料,其兌換獎品的資格將被取消。港鐵可能會將 得獎者的個人資料轉交予負責提供獎品的第三方服務供應商。

所有收集的個人資料將於推廣期開始後起計 6 個月後銷毀。得獎者有權根據《個人資料 (私隱)條例》查閱、修改及索取其個人資料。如欲查詢有關個人資料,請以書面方式聯 絡個人資料私隱主任,地址如下:

個人資料私隱主任

法律 - 常務部

香港九龍灣德福廣場港鐵總部大樓

電郵:PDPO@mtr.com.hk

如中英文版本有任何差異,以英文版本為準。

MTR Airport Express – The Speedy Bounce Digital Challenge Terms and Conditions

Airport Express "The Speedy Bounce" Digital Challenge (the "Game") is hosted by MTR Corporation Limited ("MTR") All the participants in the Game are herein referred to as "Participants" or "You". Your registration for participation and / or continued participation in the Game constitutes your agreement to comply with and be bound by the Terms and Conditions below and all the rules, regulations, guidelines and frequently asked questions (FAQs) published on the Event website (https://www.mtr.com.hk/en/customer/tickets/ael-winter-promotion.html) from time to time (collectively "Terms and Conditions").

Promotion Period

1. This game's promotion period is from January 2nd 2026 09:00am to March 1st 2026 11:59pm ("the Promotion Period").

Eligibility

- 2. Participants must log in to the Game website with their Google account to participate in the game and be eligible for game prizes.
- 3. The Game is only supported on mobile phones and is not supported on any other devices, such as computers.
- 4. By logging into the Game website, Participants agree to Google's personal data collection and privacy policies.
- 5. Each Participant may only use one Google account to log in to the Game. Should any theft and / or misuse of a Google account be identified, MTR reserves the right to terminate the Participant's Game participation and / or prize eligibility.
- 6. Participants are required to have an MTR Mobile application membership to redeem the MTR Points promotion code.
- 7. Participants who have logged into the game website with their Google account may play the game repeatedly.

Scoring and Rewards

- 8. Participants in this Game who achieve specific record times will be eligible for corresponding rewards.
- 9. Prize Details:

Grand Prize – 50% off Airport Express Round-Trip Ticket (Maximum daily distribution: 75)

Second Prize – 30% off Airport Express Round-Trip Ticket (Maximum daily distribution: 750)

Daily Participation Reward – 20 MTR Points

10. Participants who successfully achieve the target record time of exactly 【24:00】 will be awarded the Grand Prize – the "50% off Airport Express return ticket". The redeem code will be issued to the Participant's [My Rewards] page within the Game website. During the Promotion Period, each Participant can win this Grand Prize only once.

- 11. Participants who successfully achieve a target record time between [23:00] and [25:00] (inclusive), with the exception of [24:00], will be awarded the Second Prize the "30% off Airport Express return ticket". The redeem code will be issued to the participant's [My Rewards] page within the Game website. During the Promotion Period, each participant can win this Second Prize only once. If the daily quota for the Grand Prize has been fully redeemed, Participants who subsequently achieve the target recorded time of [24:00] on the same day will be awarded the Second Prize instead.
- 12. Participants who achieve a recorded time between 【23:00】 and 【25:00】 (inclusive) will be eligible to collect the Daily Participation Reward of 20 MTR Points. The points will be issued in the form of a promotion code to the Participant's [My Rewards] page within the Game website. During the Promotion Period, each Participant is limited to winning this reward once per day. Please safeguard the promotion code carefully, as no reissuance will be made.
- 13. The validity period for all mentioned prizes above that are distributed in the Game during the Promotion Period is effective immediately and will remain valid until 31 March 2026. No replacement will be made for redemption after the expiry date. The promotion and entitlement of MTR Points will be subject to the Terms and Conditions of MTR Points: https://www.mtr.com.hk/en/customer/main/mtr-mobile-terms-and-conditions.html#03.
- 14. All prizes are limited in quantity during the Promotion Period and will be distributed on a first-come, first-served basis until stocks last. The prize quota will be replenished daily at 09:00am throughout the promotion period, based on the Game server's time.

Game Interruptions and Disputes

- 15. MTR shall not be held liable for any loss arising from any communication, system, or technical failure, interruption, delay, or other issues related to mobile phones or the network.
- 16. In case of any dispute, the record of MTR's system time shall be deemed conclusive.
- 17. The Game will involve the use of mobile data. Participants' mobile network provider may charge for data usage. Participants should enquire with their own mobile network provider for details. MTR shall not be responsible for any such charges.

Fraud and Compliance

18. MTR reserves the right to disqualify participants suspected of fraudulent behavior or noncompliance with terms and conditions.

Prize Restrictions

- 19. Prizes are non-transferable, non-changeable, non-refundable, and cannot be converted for cash.
- 20. Lost, damaged, or stolen prizes will not be reissued.

Final Decision and Disputes

21. MTR reserves the right to change the terms and conditions without further notice. In case of disputes, MTR's final decision prevails.

- 22. MTR reserves the right to amend or terminate the Game (or any part thereof) and / or revise any or all of these Terms and Conditions at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of MTR shall be final.
- 23. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China. You irrevocably agree to submit to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong in relation to any dispute arising from or in connection with these Terms and Conditions and / or this Game.
- 24. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623) shall not apply to these Terms and Conditions.
- 25. For any enquiries regarding these Terms and Conditions, please call the MTR Hotline at 2881 8888.
- 26. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

Personal Information Collection Statement

The personal information provided by the winner, including email address, is used solely for the purposes of verifying their identity / maintaining internal records and responding to their enquiry. If the winner fails to provide the required personal information, their eligibility to redeem the prize will be forfeited. We may transfer winner's personal information to third-party service providers responsible for delivering the prize.

All collected personal information will be destroyed upon 6 months after the completion of the Event. Winners have the right to access, modify, and request copies of their personal information in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance. If you wish to inquire about your personal information, please contact the Personal Data Privacy Officer by writing to the Personal Data Privacy Officer, Legal – General Department at MTR Headquarters Building, Telford Plaza, Kowloon Bay, Hong Kong or by emailing to PDPO@mtr.com.hk.